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دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام در گفت وگو با پرسون؛

دغدغه اصلی ام بعداز جنگ؛ مسائل اقتصادی است&#47; خود را سرباز کشور می دانم
محسن رضایی گفت: دغدغه اصلی بنده بعداز جنگ مسائل اقتصادی بوده به همین جهت از رشته مکانیک به رشته اقتصاد رفتم و هدفم از تحصیل در

این رشته سربازی کشور بوده و خودم را سرباز کشور می دانم.

محسن رضایی در پایان سفر به یزد در گفت وگوی اختصاصی با پرسون؛ هدف از این سفر را جمع آوری نظرات و پیشنهادات نخبگان، کارآفرینان و
مسئولان اجرایی کشور در خصوص سیاست های کلی برنامه هفتم عنوان کرد و گفت: امروز باید برنامه های اقتصادی کشور در اولویت کار قرارگیرد و با
برنامه ریزی دقیق، شجاعانه و آگاهانه دست به جراحی بزرگ اقتصادی بزنیم بنابراین برگزاری جلسات با فعالیت اقتصادی و بحث و تبادل نظر و اطلاع

از دیدگاه های مختلف در این حوزه بسیار حائز اهمیت است.

وی با بیان اینکه نگاه حاکم در اداره کشور نگاه سیاسی_ امنیتی است اظهار داشت: این نگاه که از دوران رضاخان پایه گذاری شده و سبب گرفتن
اختیارات از استان ها و مدیریت بخشی شده است.

دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام افزود: اولین برنامه ای که باید مد نظر قرار گیرد این است که باید پایه و اساس تحولات اقتصادی، مردم باشند و به
نوعی مردم سالاری اقتصادی شکل گیرد. نباید در کنار نوسانات اقتصادی نوسانات سیاسی نیز بر اقتصاد ما اثر گذار باشد و هر دولتی که روی کار می آید

دست به تغییرات مدیریتی و جابه جایی بالغ بر ۱۲هزار مدیر بزند.

رضایی ادامه داد: ضمن اینکه در کشور ما مدیریت بخشی است یعنی دولت مرکزی اختیاراتی را به وزارتخانه می دهد و هر وزارتخانه خودش تبدیل به
یک دولت می شود که این موضوع سبب شکاف بین دستگاه ها شده و هماهنگی امور را دشوار می سازد.

رضایی خاطرنشان کرد: دولت مرکزی باید به مسائل سیاسی، دفاعی و امنیتی محدود شود و به استان ها در مسئله اقتصادی اختیارات بدهد و این
تجربه در دفاع مقدس وجود دارد و ما در آن دوران برای هر استان یک تیپ تشکیل دادیم و استان ها در دستیابی به اهداف مشترک با یکدیگر به

رقابت می پرداختند که باید از این مدل در دوران جنگ اقتصادی هم بهره ببریم.

فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در دوران دفاع مقدس یکی از ویژگی های کشور را وجود انگیزه هویتی، فرهنگی و اجتماعی قوی دانست و ابراز
داشت:باید به استان ها در موضوع اقتصادی انگیزه رقابت برای دستیابی به رشد و توسعه داد و اصولاً از دل همین هویت سازی است که میتوان

کارآفرین اقتصادی به وجود آورد.

وی در ادامه به پیشرفت های قابل توجه کشور در عرصه های مختلف به ویژه علمی و دفاعی اشاره کرد و اظهار داشت: کشور در طول این سال ها
پیشرفت های خوبی داشته اما در کنار پیشرفت کشور باید زندگی مردم و کسب و کارها نیز پیشرفت بکند و امروز شکافی که بین پیشرفت کشور و

زندگی مردم وجود دارد باید به صورت جدی در دستور کار مسئولان قرار گیرد.

دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام تاکید کرد: پیشرفت زندگی مردم از دو قسمت تشکیل می شود یکی سیاست های اقتصادی نظیر سود بانکی، نرخ
ارز، مالیات و ... که باید توسط دولت مرکزی به درستی تنظیم شود و قسمت دوم هم در خصوص رابطه کسب و کارها با زندگی مردم است مثلا در
خصوص معادن ملی، چرا نباید این معادن سهم خود را به استان ها بپردازند این خود به نوعی استثمار ملی است چرا که از معادن یک شهرستان و
استان استفاده می کنند و سهم آن را پرداخت نمی کنند و حتی دفاتر خود را هم به بیرون استان می برند که البته در مدل ایالت های اقتصادی این

موضوع حل خواهد شد بنابراین باید به اقتصاد شهری توجه داشت و تناسب زندگی مردم با کسب و کارها نیز رعایت شود.

وی با بیان اینکه حس هم خانوادگی بین کارفرمایان و کارگران در ایران پایین است گفت:باید بنگاه های اقتصادی داوطلبانه به مسئولیت اجتماعی خود
عمل کنند و در رسیدگی به کارگران به گونه ای رفتار شود که کارگران با بنگاه ها احساس هم خانوادگی پیدا کنند چرا که وجود این حس در جهش

اقتصادی بسیار مهم است.

این مقام مسئول کشوری حضور در یادواره شهدا را از دیگر دلایل سفر به یزد عنوان کرد و ابراز داشت: با توجه به برگزاری کنگره ملی شهدای استان یزد
برای شرکت در یادواره شهدا دعوت بودم.

وی در پایان در پاسخ به اینکه به نظر میرسد این بار کمر همت را برای حضور در انتخابات بسته و به گفته خودتان قصد عبور از اروند را دارید گفت:
دغدغه اصلی بنده بعداز جنگ مسائل اقتصادی بوده به همین جهت از رشته مکانیک به رشته اقتصاد رفتم هر چند علاقه مندی ام به مکانیک بیشتر
است اما به دو دلیل اقتصاد را ادامه دادم اول احساس خطری بود که نسبت به این موضوع کردم و دوم اینکه هدفم از تحصیل در این رشته سربازی
کشور بوده است بنابراین خودم را سرباز کشور میدانم ضمن اینکه هنوز صحبت کردن در خصوص حضور یا عدم حضور در انتخابات زود است و در زمان

مناسبت تری برنامه خود را اعلام خواهم کرد.
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